

## **Seeking lawyers to work in regions across Canada**

Are you ready to make a difference? Whether you are a law student, a recent grad or an experienced lawyer, joining our team of prosecutors will be a transformative experience – both professionally and personally. You will work in the public interest, by prosecuting a broad range of criminal offences related to drugs, organized crime, terrorism, money laundering, human trafficking, war crimes, and so on. Your role will also include advising the RCMP and other investigative agencies, all while having an opportunity to learn about the culture, unique experiences and attractions in one of our 11 regional offices across Canada. You will work on important cases, get immediate courtroom experience, and address issues that are unique to the federal prosecution service.

As a prosecutor at the PPSC, you will make an immediate impact in the Canadian criminal justice system. Apply today!

Please view our advertisement and qualifications here: <https://emploisfp-psjobs.cfp-psc.gc.ca/psrs-srfp/applicant/page1800?poster=1070870&toggleLanguage=en>

---

## **On recherche des avocats pour travailler dans les régions à travers le Canada**

Voulez-vous changer les choses? Que vous soyez un étudiant en droit, un nouveau diplômé ou un avocat d'expérience, le fait de vous joindre à notre équipe de procureurs transformera votre vie, autant sur le plan professionnel que personnel. Vous servirez l'intérêt public en vous occupant d'un grand éventail de poursuites en matière pénale liées aux drogues, au crime organisé, au terrorisme, au blanchiment d'argent, à la traite des personnes, aux crimes de guerre et bien plus encore. Vous conseillerez aussi la GRC et d'autres organismes d'enquête, et aurez l'occasion de découvrir la culture et les attraits touristiques de l'un de nos 11 bureaux régionaux dans l'ensemble du Canada et de goûter à des expériences uniques. Vous travaillerez à des dossiers importants, acquerez rapidement de l'expérience pratique en cour et ferez face à des enjeux propres au service des poursuites fédéral.

En tant que procureur au SPPC, vous aurez un effet immédiat sur le système de justice pénale canadien. Postulez aujourd'hui!

Veillez consulter notre annonce et qualifications au lien suivant: <https://emploisfp-psjobs.cfp-psc.gc.ca/psrs-srfp/applicant/page1800?poster=1070870&toggleLanguage=fr>